
Aan  de  Griffier  van Provinciale Staten van Zeeland  
Provinciehuis  
Abdij  6  
4331 BK  MIDDELBURG  
 
Middelburg,  29.07.2021  
 
 
Geachte  mevrouw  de  Griffier,  
 
 
Betreft  schriftelijke  vragen  ex  art.  44  van  het  RvO  Provinciale  Staten  (PS)  van  Zeeland  jo.  art.  
151 lid  1 PW  van  de  Statenleden  BOS en  WALRAVENS, Forum voor Democratie (FVD)  over  
het  uitbesteden van werk  aan private  bedrijven /  “de  markt”  door  de  provincie  dat  ook  door  
ambtenaren  zou  kunnen  worden  gedaan.  
 
 
Hierbij  verzoeken wij  u onze vragen ter  kennis te brengen van het  College van Gedeputeerde 
Staten  (GS)  van de Provincie Zeeland.  Wij  vragen om  de schriftelijke beantwoording van onze 
vragen.  
 
 
Toelichting:  in  het  kader  van  uitbesteden  van  werkzaamheden  door  de  provincie  aan  private  
bedrijven/de markt,  bij  werkzaamheden die ook door, reeds  door de  belastingbetalers  betaalde,  
ambtenaren zouden kunnen worden uitgevoerd,  is het  de kernvraag of  de huidige omvang van de 
ambtelijke  organisatie  van  de provincie toereikend is om  alle provinciale taken uit  te voeren op 
strategisch,  tactisch en operationeel  niveau.  Wij  vragen  het  maar  even  omdat  “deze”  coalitie van 
CDA,  SGP,  PvdA en  VVD in  2012  zonder  PS  te  informeren  (schending  actieve  informatieplicht)  en  
buiten de gestelde budgettaire kaders (schending budgetrecht  PS)  een vertrekregeling voor  57-
plussers hebben opgezet.  Het  aannemen  in  de  jongste  Statenvergadering  van  het  voorstel  
“Verbonden Partijen”  is voor  ons aanleiding om  deze vragen te stellen.  Als  constructieve  
oppositiepartij  denken wij  immers graag mee.  Zo  willen  wij  voorkomen  dat  er  nog  meer  geld  van  de  
Zeeuwse  belastingbetalers  in  rook  opgaat.     
 
Vragen:  
 

1.  Wat  is  de  huidige omvang van de provinciaal ambtelijke  organisatie  in  fte's?   
2.  Wat  is  de  huidige  omvang  van  de  provinciaal ambtelijke  organisatie  in  aantallen personen?  
3.  Hoe  verhoudt  zich  dat  tot  de  overige  11  provincies?   
4.  Is  over de grootte en het  takenpakket  van de organisatie  benchmarkonderzoek gedaan met  

die andere 11 provincies?   
5.  Zo  ja,  wat  zijn  daarvan  de  resultaten?   
6.  Wat  is  de  opvatting  van  de  provincie  over  de  vereiste  minimale  omvang  van  de  ambtelijke  

formatie, ook  in  relatie  tot de  massale  uitstroom  via  een  speciale vertrekregeling,  enkele 
jaren g eleden  door  zeer  veel  ervaren ambtenaren,  waarbij  ook specifieke kennis is verloren 
gegaan? (Waarbij  het  soms ook ging om  verloren kennis die de provincie achteraf  liever  had 
willen  behouden).  

7.  Heeft  de  provincie  nu  te  veel  of  te  weinig  ambtenaren  en  hebben GS  plannen om  dat  aantal  
te vergroten of juist te verkleinen?  

8.  Willen  GS  een zo klein mogelijke ambtelijke organisatie en tegelijkertijd zoveel  mogelijk werk 
uitbesteden aan externe bedrijven:  de markt?   

9.  Zo  ja  welke  visie  ligt  daaraan  ten  grondslag?   
10.  Als  er  sprake  is  van  "zoveel  mogelijk  uitbesteden",  is  dat  dan  aantoonbaar  efficiënter  en/of  

effectiever? En zo ja,  waaruit  blijkt  dat  dan?  
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In afwachting van de beantwoording, verblijven wij,  
met  de  meeste  hoogachting,  
namens de Statenfractie  van het  Forum  voor  Democratie,  
 
BOS Martin;  
WALRAVENS  Fred.  
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